
 

   

Protokoll fört vid Svenska Tyngdlyftningsförbundets  

styrelsemöte nr 7 2022/23, den 18 mars § 93-109 

 

Tid och plats: Teams kl. 09.00-16.30. 

Närvarande: Emma Engdahl, Joakim Eriksson, Thomas Norlander, Andreas Andrén, 

Sebastian Nurmi (GS) till och med §108 och Lars Nilsson (valberedningen). Patrik 

Helgesson med § 99 a, §105-107. 

 

§93 Mötet öppnades 

Ordförande Joakim Eriksson förklarade mötet öppnat.  

 

§94 Val av sekreterare och justerare 

Emma Engdahl valdes till mötessekreterare, Thomas Norlander och Andreas Andrén 

valdes till justerare. 

 

§95 Dagordningen godkändes 

 

§96 Genomgång föregående styrelse- och AU-protokoll  

Dessa har blivit justerade och styrelsen lade dessa till handlingarna.  

 

§97 Styrelsens spelregler 

Alla i styrelsen fick säga sitt och tog bland annat upp att det är viktigt att tänka på 

att det inte bara är på styrelsemötena som vi följer detta,  

 

§98 GS-rapport 

GS, Sebastian Nurmi, gick igenom den skriftliga rapporten och valde ut några 

punkter att gå in djupare på. Om det positiva läget bland anställda, att vi har en ny 

sociala medie-ansvarig på Instagram i Josefine. Att vi har fått återstartsstöd för 

elitsatsning och den aktuella frågeställningen kring transpersoners tävlande.  

Styrelsen beslutade att ge ansvaret att se över frågan kring transpersoner till 

kansliet. Arbetet startas upp efter årsmötet när den nya styrelsen är på plats. 

 

§99 Kommittérapporter 

 

a) Domarkommittén 

Joakim Eriksson gick igenom rapporten och Lars Nilsson, som är medlem i 

kommittén, kunde förklarar lite hur de har jobbat. 



 

   
Styrelsen beslutade att godkänna DK:s förslag på uppdrag för internationella 

domare 2023.  

Styrelsen beslutade att godkänna DK:s tillstyrkning av uppgradering på Magnus 

Lindqvist till K1.  

Styrelsen beslutade att godkänna DK:s tillstyrkning av uppgradering på Emma 

Engdahl till K2 (Emma Engdahl var ej med i beslutet).   

 

b) Marknadskommittén 

Andreas Andrén gick igenom marknadskommitténs rapport, att en strategi för 

partnerskap fortsätter att tas fram och ska vara klart i augusti. Målet är att börja ha 

partnerskapsavtal på plats för 2024.  

 

c) Tävlingskommittén  

Emma Engdahl gick igenom tävlingskommitténs rapport. Hon berättade om det TK 

ville att styrelsen skulle besluta om. Hon berättade även att hon ska ha möte med 

den tilltänkta arrangören av senior-SM.  

Styrelsen beslutade om att välja in Eva Helgesson till TK. 

Styrelsen beslutade att skicka tillbaka frågan om omregistrering till TK för att få 

in att man inte får göra två omregistreringar per år.  

 

d) Veteranverksamhet 

Thomas Norlander gick igenom veteranrapporten. 20 lyftare ska vara med på 

masterstävlingen på Irland. Inför framtida tävlingar ska börja göra en budget och 

att sprida +65-satsningen vidare.  

 

e) Atletkommittén 

Sebastian Nurmi gick igenom atletkommitténs rapport och den nybörjartävling som 

ska ske. 

 

§100 Internationella rapporter 

Joakim Eriksson berättade att det finns diskussioner på Europanivå om att tillåta 

Ryssland och Belarus att delta på internationella tävlingar igen. Att det kan behövas 

en kraftfull satsning med att skicka in till internationella förbund om vad vi tycker i 

denna fråga. Vår röst har en tyngd ute i tyngdlyftarsfären speciellt i Europa, viktigt 

att vi kan vara med på plats och stå för den. Skrivelsen till EWF/IWF om jämnställda 

styrelsen behöver göras tydligare och jobbas med mer innan vi skickar in, vi 

behöver kolla på hur NWF, EWF och IWF:s styrelse och stadgar samt värdegrunder, 



 

   
att vi gör vår hemläxa ordentligt. Första steget är att försöka få dem att anamma 

vår värdegrund.  

Styrelsen beslutade att ge kansliet uppdraget att ta fram en skrivelse om 

Sveriges ståndpunkt i Ryssland/Belarus-frågan att skicka till EWF samt IWF för 

kännedom.   

Styrelsen beslutade att återremittera skrivelsen om EWF/IWF:s stadgar, att 

respektives värdegrund ska lyftas fram.  

Styrelsen beslutade att Patrik Helgesson ska representera förbundet på 

kongressen vid EM.  

 

§101 Ekonomisk rapport 

Sebastian Nurmi gick igenom den ekonomiska rapporten och årsredovisningen, 

samt gick in lite mer på vissa noter och förklarade dessa. Dessa kan vara bra att 

förtydligas på förbundsmötet.  

Styrelsen beslutade att godkänna årsredovisningen. 

 

§102 Verksamhetsberättelse  

Sebastian Nurmi gick igenom verksamhetsberättelsen samt att vi har ett tryckeri 

som hjälper oss med detta.  

Styrelsen beslutade att fastställa verksamhetsberättelsen. 

 

§103 SM 

Sebastian Nurmi beskrev de olika utmaningar vi har kring arrangemang av SM-

tävlingar samt alternativ på lösningar. Styrelsen fick frågan om GS ska fortsätta 

med förslaget kring att köpa in utrustning att använda på olika tävlingar. Att lösa 

den ekonomiska delen genom att ta överskottet från den befintliga budgeten och 

resten från arvet kan vara ett förslag.  

Styrelsen beslutade att kansliet (Andreas Andrén var ej med i beslutet, Helene 

Johage och Patrik Helgesson röstade skriftligt) ska ta fram ett konkret förslag för 

hur detta skulle kunna finansieras.  

 

§104 Svensk Tyngdlyftning Lyfter 

Sebastian Nurmi presenterade det som har gjorts, att deadline flyttades fram till 

20/3. Styrelsen kom med tankar och reflektioner. Beslut om dokumentet ska tas på 

nästa styrelsemöte.  

 

§105 Förbundsmötet + framtidskonferens  



 

   
Sebastian Nurmi informerade om förbundsmötet och förslag på hur 

framtidskonferensen ska gå till. Han gick även igenom propositioner och förslag 

från styrelsen. Styrelsen diskuterade samtliga fem inkomna motioner och hur 

yttrandena ska skrivas för beslut på nästa möte. En ansökan om förtjänstmedalj 

gicks också igenom. 

Styrelsen beslutade att fastställa röstlängden. 

Styrelsen beslutade att fastställa styrelsens propositioner. 

Styrelsen beslutade att fastställa årsavgifter till förbundsmötet.  

Styrelsen beslutade att hänskjuta frågan om förtjänstmedalj till nästa 

styrelsemöte så att distriktet hinner komma in med ett yttrande. 

 

§106 Riksidrottsmötet 

Joakim Eriksson informerade om motioner som kommit in och att GS har gett RF 

svar till RF om Funktionell Fitness medlemsansökan. Det finns inget släktskap med 

det förbundet.   

Styrelsen beslutade att Joakim Eriksson, Patrik Helgesson och Sebastian Nurmi 

åker som representanter till RIM. 

Styrelsen beslutade att Joakim Eriksson och Sebastian Nurmi får jobba med 

motionerna och skicka ut till övriga i styrelsen.  

Styrelsen beslutade att vår röst på RF-ordförande ska läggas på Anna Iwarsson. 

Styrelsen beslutade att Joakim Eriksson och Sebastian Nurmi får fria händer 

angående val av de övriga ledamöterna. 

 

§107 SOK 

Joakim Eriksson informerade om SOK:s kommande årsmöte.  

Styrelsen beslutade att skicka Joakim Eriksson och Sebastian Nurmi som 

representanter.  

Styrelsen beslutade att Joakim Eriksson och Sebastian Nurmi får fria händer 

angående val. 

 

§108 Övriga frågor 

a) Mikroförändringslistan efter Fifty/Fifty togs upp. Punkt 1 är klar. Punkt 2 var 

en översyn av bilder på hemsidan som visade att det finns en 

överrepresentation av bilder av män. Det är framför allt porträttbilder på 

våra manliga ledare som gör att det blir fler män. Vi bör därför tänka på att 

publicera bilder på kvinnor i nyheter så ska detta ej vara ett problem. Emma 

Engdahl och Joakim Eriksson ansvarar för att arbeta vidare med 



 

   
mikroförändringslistan. 

 

b) Styrelsen beslutade att skicka en blombukett till Elisabeth Hagman.  

 

§109 Beslut som tagits under mötet 

 

§110 Kommande möte 

Den 27/3 kl. 19-21 via teams. 

 

§111 Mötesavslutning  

Ordförande Joakim Eriksson förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

Vid protokollet:  

 

 

____________________  

Emma Engdahl, sekreterare  

 

 

_____________________   __________________________  

Andreas Andrén, justerare  Thomas Norlander, justerare 

 

 

 

  


